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Vanmorgen stond er in het Brabants Dagblad het artikel van Kim Spanjers: Koeien drijven een wig tussen twee 
Rielse buren. Dit artikel gaat over ondergetekende en mijn buurman,
Via deze email, die ik ook gestuurd heb aan B en W en de Gemeenteraad van Goirle, wil ik enkele punten toelichten 
en aanvullen.

In het artikel staat vermeld, dat ik 31 reacties gehad heb van buren n.a.v. een brief die ik rondgestuurd heb.
In de bijlage heb ik mijn brief en de reacties toegevoegd. Ik zal de papieren versie a.s. maandag ook op het 
gemeentehuis afgeven.

Ik heb afgelopen woensdag, 25 oktober 2017, contact opgenomen met het gemeentehuis, het bestuurssecretariaat en 
gevraagd om mijn brief en de reacties daarop persoonlijk aan de burgemeester te mogen overhandigen.
Er is mij toegezegd, dat het aan de burgemeester zou worden voorgelegd en dat ik teruggebeld zou worden. Helaas 
heb ik nog niets van het gemeentehuis vernomen.
In het artikel wordt burgemeester Mark van Stappershoef geciteerd: “Ook al zegt de hele buurt, dat meneer van den 
Boer zo’n aardige man is, dan mag hij nog steeds niet door rood rijden. Regels zijn regels.”
De burgemeester heeft met deze uitspraak natuurlijk gelijk, maar het heeft weinig te maken met het probleem wat er 
op dit moment speelt.
De reacties van de buren beschrijven iets anders. Zij hebben geen last van stank, vliegen, verzuurd gras en 
tractorgebruik. Zij geven aan te genieten van de koeien en kalveren, het uitzicht, het natuurlijke, het dorpse, etc.

Alleen mijn buurman, vraagt de gemeente om handhaving en de gemeente besluit om te handhaven.
Iheeft mij in de afgelopen 35 jaren nooit persoonlijk aangesproken over de hinder die hij ervaart.

Bij deze uitkomst zijn er alleen maar verliezers: Ondergetekende gaat minder vee houden en een stuk verharding 
weghalen; voor deblijven de klachten bestaan en zullen verergeren als er geen verharding is. De vraag 
zou moeten zijn: hoe kunnen we door met elkaar in overleg te gaan, door beide water bij de wijn te doen, komen tot 
een win - win situatie. Ondergetekende kan zijn hobby blijven beoefenen en de'fl|H|ppfcan bij mooi weer 
buiten zitten en genieten van ons prachtige dorp en uitzicht.
De gemeente Goirle zou hierbij een belangrijke rol kunnen en moeten spelen.

Ik vraag u om kennis te nemen van de reacties uit de buurt op mijn schrijven.
Ook vraag ik u om het besluit om over te gaan tot handhaving op te schorten en te bekijken of er een oplossing 
mogelijk is, waar beide partijen mee kunnen leven zodat een gang naar de rechter niet nodig is.

Als u vragen hebt, kunt u me altijd benaderen.

Met vriendelijke groet,
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